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Høringssvar vedrørende budget 2025 fra Skovvejens medudvalg.  
 

 

Medudvalget er optaget af arbejdsmiljøet. Kvitterer for støjpuljerne, som i mange Børnehuse har 

hjulpet på akustikken. 

Indeklimarapporterne peger på en lang række udbedringer. Derfor forventes at der er økonomi i 

2025 til disse udbedringer. 

 

Arbejdsmiljøet bliver ligeledes udfordret, når der i forhold til børn i udsatte positioner ikke kan til-

rettelægges læringsmiljøer, der kan skabe deltagelsesmuligheder for alle børn. Der er brug for flere 

tidlige – forebyggende indsatser.  

 

Afsnittet i omprioritering om PPV og PPR. I Skovvejen opleves, at en helhedsbeskrivelse og vurde-

ring af barnet kan være hjælpsom for forældrenes forståelse af deres barns udvikling og være nød-

vendigt med henblik på udredning eller andet. Indholdet i en PPV kan revideres. Intentionen om 

tættere samarbejde med PPR i praksis skaber andre muligheder for hurtigere forebyggende indsat-

ser. 

 

 

Venlig hilsen 

Medudvalgs næstformand Christine Riis pædagog 

Formand Susanne Froberg distiktsleder Skovvejen 

 

 

 

 

 

 


